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 :וכחיםנ

 חברים:

  אש העירר - מר יעקב פרץ

 אש העיר ר מ"סגן מ - טלדנו מימון עו"ד

 ת מועצת עיר חבר -  מירב עטרה ברגרעו"ד 

 מועצת עיר  חבר -   ניר אליהועו"ד 

 מועצת עיר חבר -   יהודה הרצלמר 

 סגנית ראש העיר  -   שטרניק עדנהעו"ד 

 מועצת עיר חבר -  חזן יוסימר 

 מועצת עיר חבר -   שלום ממליה מר

 מועצת עיר חבר -   יונתןחם מר מנ

 מועצת עירחבר  -  אלקנה ויסנשטרן מר

 מועצת עיר חבר -   עופר מועלםמר 

 מועצת עיר חבר -   אסולין ציוןמר 

 מועצת עיר תחבר -   הילה רובין שלםגב' 

  (2ה בעת הדיון לסעיף הצטרפ)

 מועצת עיר תחבר -   הילהארביב גב' 

  (2ה בעת הדיון לסעיף הצטרפ)

 מועצת עיר חבר -   דודרואי מר 

 מועצת עיר חבר -   בן חיים מנחםמר 

 :סגל

 מנהל הכלליה -   בניחזן מר 

 

  קרית אתאמן המניין ישיבת מועצת עיר 

  דתשפ" אלולב א',  4.20290.40 ',א ביום
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 ה יגזבר העירי -   רונן רוזנפלדמר 

 ש של העירייה"יועמ -   קרן רוזליסעו"ד 

 ה ימבקר העירי -   אלישע שלםעו"ד 

 :ףהשתתלא 

 מועצת עיר חבר -   יעקבי נירמר 

 רשמה:

 ע"העוזרת ר _   סימה רשליהגב' 

 על סדר היום:

 חילופי גברי במועצת העיר .1

 הצהרת אמונים בנוסח כדלהלן: 1.1 

 "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי  

 במועצה".  

 מינוי יו"ר הועדה להנצחת זכר נרצחי טרור. 1.2 

 תשובות לשאילתות. .2

 ₪(:באלפי אישור החלטות ועדת כספים )הסכומים  .3

 תב"רים: 3.1 

 פתיחת תב"ר ברזיות בגני משחקים עפ"י הפירוט: 3.1.1 

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

  200  פיס

   100 קרנות

 300 סה"כ

 אש"ח לכיתה 30כיתות,  6פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית תשפ"ה:  3.1.2 

 בי"ס גבעת רם, בי"ס נועם, חט"ב ב', בי"ס נועם, בי"ס גבעת טל,  

 גן אנפה עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

 60   משרד החינוך  

 120 קרנות
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 180 סה"כ

 כיתות, עפ"י דרישה ובהתאם 5פתיחת תב"ר נגישות פיזית תשפ"ה:  3.1.3 

 לצורך: בי"ס יבנה, חט"ב א', גן רעות, גן קשת, גן שלהבת לפי הפירוט:  

 תב"ר לאישור  מקורות מימון

 210  קרנות

 210  סה"כ

  

 פתיחת תב"ר גן משחקים אברהם טביב עפ"י הפירוט: 3.1.4 

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

 600   משרד הפנים  

 894 קרנות

  1,494  סה"כ

 פתיחת תב"ר מחשבים בבתי ספר עפ"י הפירוט: 3.1.5 

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

 103  פיס

 27 קרנות

 130  סה"כ

 פתיחת תב"ר מגרש אימונים אצטדיון עירוני עפ"י הפירוט: 3.1.6 

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

 10,000  קרנות

  10,000  סה"כ

 גני ילדים אלונים עפ"י הפירוט: 2331עדכון תב"ר  3.1.7 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

  1,749   0   1,749 משרד החינוך  

  2,100   0   2,100   רמ"י 

 651   300   351   קרנות 

  4,500   300   4,200   סה"כ  
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 למרכז רפואי זבולון.₪  1,000תרומה שנתית ע"ס  3.2

 אשרור כהונתה של עו"ד עטרה מירב ברגר כדירקטורית במעיינות אתא. .4

 שינוי מורשי חתימה מנהלים חדשים בבתי"ס: .5

 ביה"ס גבעת טל: 

 , מנהלת בי"ס גבעת טל037675824ת.ז. ליאת בר,  

 , מורשית חתימה שניה, מזכירה בביה"ס058674193איריס אשר, ת.ז.  

 ישיבה תיכונית: 

 , מנהל הישיבה התיכונית038194379אסי היקינד, ת.ז.  

 , מורשה חתימה שני, ראש הישיבה39510409יהונתן בלסן, ת.ז.  

 בי"ס גבעת רם: 

 , מנהלת בי"ס גבעת רם031725278מורן שרת גינדי, ת.ז.  

 , מורשית חתימה שניה, סגנית ביה"ס040480063סימי טופ, ת.ז.  

 מינוי נציג הרשויות המקומיות בועדה המחוזית לתכנון ובניה במחוז חיפה. .6

 

 פרוטוקול

 

. ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המנין י. פרץ, רה"ע:

בטרם אגע בסדר היום אני רוצה לברך את ממלא מקום רה"ע, מימון 

טולדנו, על היבחרו ליו"ר פורום סגני ראשי הערים בשלטון המקומי, 

קדנציה שניה. שא ברכה, כל הכבוד. תמשיך לעשות חיל ותייצג אותנו 

 נאמנה. תודה רבה.

 

 חילופי גברי במועצת העיר. .1

 כדלהלן:הצהרת אמונים בנוסח  1.1

 "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה"

חילופי גברי במועצת העיר. אנחנו נפרדנו מרפי אילוז, חבר המועצה.  י. פרץ, רה"ע:

במקומו יבוא הרב יוסי חזן. הצהרת אמונים בנוסח דלהלן: "אני 
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את שליחותי  מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה

 במועצה". 

 אני מתחייב. י. חזן:

תודה רבה ובהצלחה, הרב יוסי חזן. הרב יוסי חזן ישמש בכל הועדות  י. פרץ, רה"ע:

 במקום רפי אילוז שהיה, זה כספים, ביקורת, מל"ח ובטחון. 

 

 מינוי יו"ר הועדה להנצחת זכר נרצחי טרור 1.2

נרצחי טרור. אנחנו צריכים להצביע. מי  מינוי יו"ר הועדה להנצחת זכר י. פרץ, רה"ע:

בעד הרב יוסי חזן כיו"ר הועדה להנצחת זכר נרצחי טרור? פה אחד. 

 תודה רבה.

 

 תשובות לשאילתות .2

מנחם בן חיים: האם בכוונת העיריה אנחנו בתשובות לשאילתות.  י. פרץ, רה"ע:

לפעול להצבת פחי אשפה מוטמנים בשכונות העיר הקיימות ו/או 

 ות? לא. התשובה היא לא.החדש

הילה ארביב: מה הוא תאריך היעד לסיום החלפת התאורה הציבורית  

 לתאורת לד חסכונית בכל רחבי העיר? הביצוע הוא עפ"י התכנון.

: מדוע העיריה לא מכירה מנגנון שבו נמסר לתושבים מספר 2שאילתה  

קריאה לצורך מעקב דיגיטלי בעת פתיחת תלונה במוקד העירוני? 

מספר קריאה נמסר לתושב וניתן להתעדכן בווצאפ של המוקד 

 העירוני. וזה היו שאילתות של הילה ארביב.

ביש ברחובות : מתי תתבצענה עבודות ריבוד כ1רואי דוד: שאילתה   

 שד' המגינים ופינסקר? התשובה היא בקרוב.

: מה הוא הפתרון שהעירייה מציעה לאנשים נכים שאין 2שאילתה  

ביכולתם להגיע למקלט בעת אזעקה? יש לפעול עפ"י הנחיות פיקוד 

 העורף.

הילה רובין שלם: האם העיריה מעסיקה אדריכל נוף במחלקת תכנון  
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 והנדסה? כן. זאת התשובה.

: מתי תתבצענה עבודות לצביעת סימוני כביש, סימון 2שאילתה  

מעטפות, פסי האטה, הפרדה בין נתיבים וכו' ברח' הגפן? מתבצעות כל 

 הזמן בהתאם לתוכנית העבודה. 

: האם העיריה ערה לבעיות התחבורה הקיימות 1ניר יעקובי: שאילתה  

כבדים בניגוד  ברח' הגפן, חניית מכוניות באדום לבן, כניסת כלי רכב

לתמרורים האוסרים זאת וכו'? תשובה: דאגנו לסלילת כביש עוקף 

לקיבוצים ובכך הפחתנו את כמות כלי הרכב לרח' הגפן. האכיפה 

 מתקיימת כל הזמן.

בשכונת גבעת אלונים.  0-3: מתי תחל בנייתו של פעוטון 2שאילתה  

 תשובה: בקרוב.

 

 ₪(:אלפי אישור החלטות ועדת כספים )הסכומים ב .3

 תב"רים: 3.1

 פתיחת תב"ר ברזיות בגני משחקים עפ"י הפירוט: 3.1.1

 תב"ר לאישור   מקורות מימון

 200____________________ פיס

 100___________________ קרנות

   300___________________ סה"כ

. פתיחת . תב"רים3אנחנו עוברים לאישור החלטות ועדת כספים. סעיף  י. פרץ, רה"ע:

₪. אלף  200תב"ר ברזיות בגני משחקים עפ"י הפירוט הבא: פיס 

 ₪.אלף  300סך הכל ₪. אלף  100קרנות הרשות 

אש"ח לכיתה בי"ס גבעת  30כיתות,  6פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית תשפ"ה:  3.1.2

 רם, בי"ס נועם, חט"ב ב', בי"ס נועם, בי"ס גבעת טל, גן אנפה עפ"י הפירוט:

 תב"ר לאישור   מוןמקורות מי

 60   משרד החינוך

 120___________________ קרנות
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 180___________________ סה"כ

אש"ח. בי"ס  30כיתות,  6פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית תשפ"ה:  י. פרץ, רה"ע:

גבעת רם, בי"ס נועם, חט"ב ב', בי"ס נועם בכיתה נוספת. בי"ס גבעת 

קרנות ₪. אלף  60טל. גן אנפה. עפ"י הפירוט הבא: משרד החינוך 

 ₪. אלף  180סה"כ ₪. אלף  120הרשות 

 

כיתות, עפ"י דרישה ובהתאם לצורך: בי"ס  5פתיחת תב"ר נגישות פיזית תשפ"ה:  3.1.3

 ן קשת, גן שלהבת לפי הפירוט:יבנה, חט"ב א', גן רעות, ג

 תב"ר לאישור   מקורות מימון

 210___________________ קרנות

 210___________________ סה"כ

כיתות עפ"י דרישה ובהתאם  5נגישות פיזית תשפ"ה:  פתיחת תב"ר י. פרץ, רה"ע:

לצורך: בי"ס יבנה, חט"ב א', גן רעות, גן קשת, גן שלהבת לפי הפירוט 

 ₪.אלף  210הבא: קרנות הרשות 

 

 פתיחת תב"ר גן משחקים אברהם טביב עפ"י הפירוט: 3.1.4

 תב"ר לאישור   מקורות מימון

 600   משרד הפנים

 894___________________ קרנות

  1,494___________________ סה"כ

פתיחת תב"ר גן משחקים אברהם טביב עפ"י הפירוט הבא: משרד  י. פרץ, רה"ע:

 מיליון 1,494סך הכל ₪. אלף  894קרנות הרשות ₪. אלף  600הפנים 

 .₪ 

 פתיחת תב"ר מחשבים בבתי ספר עפ"י הפירוט: 3.1.5

 ורתב"ר לאיש   מקורות מימון

 103_____________________ פיס

 27___________________ קרנות
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 130___________________ סה"כ

₪. אלף  103פתיחת תב"ר מחשבים בבתי ספר עפ"י הפירוט הבא: פיס  י. פרץ, רה"ע:

 ₪. אלף  130סך הכל ₪. אלף  27קרנות הרשות 

 

 מגרש אימונים אצטדיון עירוני עפ"י הפירוט: פתיחת תב"ר 3.1.6

 תב"ר לאישור   מקורות מימון

  10,000___________________ קרנות

  10,000___________________ סה"כ

פתיחת תב"ר מגרש אימונים אצטדיון עירוני עפ"י הפירוט הבא:  י. פרץ, רה"ע:

 ₪. מיליון 10קרנות הרשות 

 

 גני ילדים אלונים עפ"י הפירוט: 2331 עדכון תב"ר 3.1.7

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון

  1,749   0   1,749 משרד החינוך

  2,100   0   2,100   רמ"י

 651   300   351   קרנות

  4,500   300   4,200   סה"כ

גני ילדים אלונים עפ"י הפירוט הבא: משרד החינוך  2331 עדכון תב"ר י. פרץ, רה"ע:

קרנות הרשות ₪.  מיליון 2,1מינהל מקרקעי ישראל ₪.  מיליון 1,749

 4,5סך הכל ₪. אלף  651אלף, סך הכל  300בתוספת הגדלה של  351

 ₪. מיליון

 

 למרכז רפואי זבולון.₪  1,000תרומה שנתית ע"ס  3.2

מישהו  למרכז רפואי זבולון.₪  1,000תרומה שנתית ע"ס זה  3.2סעיף  י. פרץ, רה"ע:

 מבקש להתייחס? כן, בבקשה.

ערב טוב. אני אשמח בבקשה לדעת לגבי תב"ר ברזיות, אם אפשר  ד. רואי:

לדעת באיזה גני משחקים מדובר. כמו כן לסעיף תב"ר נגישות 
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שרק לאחרונה נחנך.  אקוסטית בבי"ס נועם, אני מבין שזה בי"ס חדש

 לא משהו שהיה צריך להיות מלכתחילה בביה"ס?זה 

כן, אבל משרד החינוך בהתאם למה שנקרא לדיווחים שניתנים לגבי  י. פרץ, רה"ע:

ילדים בעלי צורך מוגבלי כזה או אחר הם נותנים לנו את התקציב. אז 

התקציב הזה נבחן כמובן, אנחנו מאשרים אותו קודם כל במועצת 

ורך להחליף איזשהו לוח שהוא כל כך העיר, אחר כך נלך. אם יש צ

מיוחד מבחינה אקוסטית שהוא מעבר לסטנדרט המקובל אז אנחנו 

 נעשה את זה. ואם לא אז מן הסתם בטח לא.

 מיליון 10שאלה נוספת ברשותך לגבי התב"ר של המגרש אימונים,  ד. רואי:

שקלים, סכום כסף לא מבוטל. אני מבין שזה בעצם עבודות שיפוצים 

החלו בפועל. ומה יקרה עם המגרש הזה ברגע שיוקם האצטדיון שכבר 

 החדש, האם זה בעצם מגרש שימשיך להיות בשימוש מועדון הכדורגל?

 מה זה אצטדיון חדש? לא הבנתי. י. פרץ, רה"ע:

האצטדיון החדש שצריך לקום בשכונה החדשה בשטחים החקלאיים  ד. רואי:

 שכרגע, מערבי.

 את זה? מי אמר לך י. פרץ, רה"ע:

 ככה לפחות לפי התכנון. ד. רואי:

 איזה תכנון? של מי? י. פרץ, רה"ע:

 לפי מה שראיתי בתכנון זמין. ד. רואי:

 אני לא מכיר. י. פרץ, רה"ע:

 לא מכיר. אוקי. ד. רואי:

משחקי סחבק, בונים אותם  5ככה, יש לנו, אנחנו כרגע משפצים  י. פרץ, רה"ע:

ברצף הם יהיו מגרש אימונים  משחקי סחבק האלה 5-חדשים. שה

אחד גדול. זה תשתית מלאה מהיסוד והוא ישמש מה שנקרא למשחקי 

הנוער והילדים בעיקר, וזה מגרש האימונים של הילדים, נוער. 

והבוגרים שהם מעט יוכלו להתאמן במשחקים טקטיים בתוך המגרש 

 הזה.
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מקבל אצטדיון הכדורגל העירוני עצמו נשאר אצטדיון כדורגל והוא  

שדרוג קל בשוטף, באחזקה השוטפת השנתית שלו ולא משהו מיוחד 

מגרשי סחבק  5-מגרשי סחבק האלה תמיד ישמשו כ 5-מעבר לזה. ה

 מהיום וככל שהקיום של המגרש הזה יוכל להיות אנחנו נשאיר אותו. 

לגבי הברזיות בכל המתקנים בגני השעשועים החדשים ששדרגנו שמה  

 מישהו שמבקש להתייחס? מי בעד? פה אחד.  יהיו ברזיות. יש עוד

 אנחנו אמרנו את זה. אז אושר. ₪  1,000התרומה השנתית בסך  

 

 אשרור כהונתה של עו"ד עטרה מירב ברגר כדירקטורית במעיינות אתא. .4

אשרור כהונתה של עו"ד עטרה ברגר כדירקטורית במעיינות אתא מי  י. פרץ, רה"ע:

 נמנע.  1נגד. מי נמנע?  3בעד? מי נגד? 

 

 שינוי מורשי חתימה מנהלים חדשים בבתי"ס: .5

 ביה"ס גבעת טל:

 , מנהלת בי"ס גבעת טל037675824ליאת בר, ת.ז. 

 בביה"ס, מורשית חתימה שניה, מזכירה 058674193איריס אשר, ת.ז. 

 ישיבה תיכונית:

 , מנהל הישיבה התיכונית038194379אסי היקינד, ת.ז. 

 , מורשה חתימה שני, ראש הישיבה39510409יהונתן בלסן, ת.ז. 

 בי"ס גבעת רם:

 , מנהלת בי"ס גבעת רם031725278מורן שרת גינדי, ת.ז. 

 , מורשית חתימה שניה, סגנית ביה"ס040480063סימי טופ, ת.ז. 

 , שינוי מורשי חתימה מנהלים חדשים בבתי הספר: 5סעיף  רה"ע: י. פרץ,

מנהלת בי"ס גבעת טל.  037675824בי"ס גבעת טל: ליאת בר, ת"ז  

 , מורשית חתימה שניה, מזכירת ביה"ס.058674193איריס אשר, ת"ז 

, מנהל הישיבה 038194379ישיבה תיכונית: אסי היקינד, ת"ז  

, מורשה חתימה שניה, ראש 39510409 התיכונית. יהונתן בלסן, ת"ז
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, מנהלת 031725278הישיבה. בי"ס גבעת רם: מורן שרת גינדי, ת"ז 

, מורשית חתימה שניה, 040480063בי"ס גבעת רם. סימי טופ, ת"ז 

 סגנית ביה"ס. מי בעד? פה אחד. אני מודה לכולם.

 

 

 המחוזית לתכנון ובניה במחוז חיפה מינוי נציג הרשויות המקומיות בועדה .6

מינוי נציג הרשויות המקומיות בועדה המחוזית לתכנון ובניה במחוז  י. פרץ, רה"ע:

חיפה. ראש עיריית קרית ביאליק משמש מזה שנים בועדה המחוזית 

כנציג הרשויות ואנחנו מבקשים להמליץ עליו גם בקדנציה הזו. מי 

 בעד? פה אחד. תודה רבה. 

 נאום מהמקום. הילה שלם, יש לך שלוש דקות, קחי זמן. בבקשה.  רה"ע:י. פרץ, 

טוב. רציתי לדבר היום על הצעות לסדר שלא עולות ולנסות להבין  שלם:-ה. רובין

מדוע. הרי אנחנו מסתכלים על התוכן שעולה מדי ישיבה. זה משהו 

, אישור של תב"רים, ממש דברים ככה, רק אישורים. מאוד קונקרטי

 יזה שיח או דיון או חשיבה. אין א

ואז יש כלי שקוראים לו הצעות לסדר. ומשום מה זה לא קורה. עכשיו  

אנחנו שולחים הרבה מאוד הצעות לסדר וכשאנחנו שולחים גם חברים 

כנראה אחרים שולחים ואז לא הכל עולה. בסופו של יום יש פקק 

 להצעות לסדר. 

הצעות לסדר. לא עלתה הצעה משום מה יש פה ישיבת מועצה שלא עלו  

לסדר בקיץ למתן הנחה משמעותית בקאנטרי. לא היו כמעט פעילויות 

גדולות בקיץ. יכולנו לעשות את זה. לא היה את יום העצמאות, יכולנו 

 לתת את ההנחה הזאת.

עוד הצעות כמו מתן סבסוד משמעותי בצהרונים למשרתי מילואים  

לושה הצעות לסדר שבעצם והקמת מקום לאיסוף של תרומות. זה ש

לא, סליחה, גם יש, אני טעיתי, אני מצטערת, יש את בתי הקפה 

 הקהילתיים והפסקת גביה של פחי אשפה וכמו שאמרתי הקאנטרי.
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בעצם הצעות לסדר שהן חשובות, תאשרו או לא תאשרו, השיח הוא  

שיח משמעותי, שיח דמוקרטי, שיח שנותן מקום לצרכים של 

א מבינה למה לעבור על החוק, אני לא מבינה למה לא התושבים. ואני ל

להעלות אותן, גם אם יש פקק הן עדיין רלוונטיות וחבל לא לדון 

בדברים האלה. זה מוסיף ערך לישיבות האלה מעבר לעשות את 

אז אני מאוד אשמח שזה לא הדברים שחייבים וסימון וי עפ"י חוק. 

 ן. תודה.יקרה שוב ושהצעות לסדר יעלו פה וידונו בה

מאה אחוז. תודה. אני רק אשיב לך במשפט. אנחנו מעלים הצעות  י. פרץ, רה"ע:

לסדר כל הזמן. אנחנו דנים בהן. בישיבות האחרונות היו הצעות, כמו 

 שאמרת יש פקק של הצעות לסדר. 

אנחנו לא מנהלים את הפנקסנות של כל סיעה וסיעה. מה שאת רואה  

בהתאם למה שנקרא לתור של כל  שלא עלה, תשלחי, תבקשי, יעלה

אז אם יש הצעות שלא  הצעה שבאה ראשונה. ולכן ככה צריך לעשות.

עלו, תבקשי אותן, נעלה אותן. לא יתבקשו, לא תהיה בקשה חדשה, הן 

 לא יעלו. ציון אסולין, בבקשה.

שזכה והביא כבוד למדינת ישראל  אני רוצה לדבר בגאוה על עמי דדון צ. אסולין:

בשני מדליות זהב ומדליית כסף, וזה בהחלט לתפארת קרית אתא. 

הייתי מבקש ממך, אדוני ראש העיר, אם אפשר להזמין אותו לכאן 

בישיבה הבאה ולהעניק לו תעודה בשם כל חברי מועצת העיר, כל העיר 

 ומר?קרית אתא. אני בטוח שראש הממשלה נותן לו וגם, מה אתה א

 לא, לא, בסדר. הערה חיובית דרך אגב.  י. פרץ, רה"ע:

אוקי. אני מבקש, הגאוה שהוא הביא לעם ישראל בדיוק בתקופה  צ. אסולין:

הזאת ולתפארת קרית אתא אני חושב שהוא ראוי שגם אנחנו נבחרי 

 הציבור נכבד אותו פה במעמד מכובד. תודה.

ראית את הפרסומים, אנחנו את עמי דדון תודה רבה. אני לא יודע אם  י. פרץ, רה"ע:

מחבקים ומלווים מזה זמן. עמי דדון כבר הביא לנו כבוד גדול בפעם 

הקודמת, הביא שלוש מדליות זהב וגם הפעם הוא הביא שלוש 
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 מדליות, שתיים זהב ואחת כסף. 

אנחנו בקשר רציף מאוד עם המשפחה, אנחנו מדברים עם האמא.  

קבל בזרועות פתוחות ובהרבה הרבה אהבה וכשהוא יבוא לכאן הוא ית

וכמובן הוא היה אצלי בלשכה לא פעם ולא פעמיים וימשיך להיות ואני 

גם אגיד לו שכולם מצטרפים לברכות, גם חברי מועצת העיר. כולם 

 מסכימים לזה? בשמחה רבה. הישיבה נעולה. 

 

 סוף הישיבה

 


